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Protokół nr XXXIII/17 

z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Stargard 

z dnia 27 października 2017 r. 

 

 

AD 1. SPRAWY REGULAMINOWE 

 

− OTWARCIE OBRAD XXXIII SESJI RADY GMINY STARGARD 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal dokonał otwarcia obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy Stargard w dniu 27 października 2017 roku o godz. 10.00 

 

− STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych 

było 14 radnych, co stanowiło quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal jednocześnie dodał, że jedna z koleżanek 

radnych się spóźni.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal następnie podał do wiadomości, że 

w porządku obrad miała pojawić się dodatkowa uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi, lecz 

z uwagi na wniosek Komisji Rewizyjnej, skarga ta nie znajdzie się w porządku obrad 

i zostanie rozpatrzona na następnej sesji. 

Po czym Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przeprosił obecnego podczas 

obrad sesji przedstawiciela strony skarżącej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przywitał wszystkich przybyłych na obrady 

sesji: 

Wójta Gminy Kazimierza Szarżanowicza, 

Zastępcę Wójta Jerzego Makowskiego, 

Sekretarz Gminy Danutę Żygadło,  

Skarbnik Gminy Bernadetę Opasińską 
Radcę Prawnego Krzysztofa Judka, 

sołtysów (lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

− ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał porządek obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy Stargard jaki radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o terminie sesji, który 

przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy Stargard 

− stwierdzenie quorum 

− zatwierdzenie porządku obrad 

− przyjęcie protokołu Nr XXXII z obrad sesji Rady Gminy Stargard odbytej w dniu 

15 września 2017 r. 

2. Interpelacje radnych 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2017-2023 

9. Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 

Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

10. Informacja o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami alkoholowymi 

w 2017 roku  

Opina komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

11. Informacja z przeprowadzonej kontroli wybranej inwestycji zakończonej w 2016 roku 

Informację przedstawia Komisja Rewizyjna 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych 

13. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych 

14. Informacja Wójta Gminy na temat działalności w okresie międzysesyjnym 

15. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym 

16. Odpowiedzi na interpelacje radnych 

17. Wolne wnioski i zapytania 

18. Sprawy różne 

19. Ustalenie terminu następnej sesji 

20. Zamknięcie obrad sesji 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 

„przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się” 0, przyjęła porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy 

Stargard i według tego porządku obradowała.  

 

− PRZYJĘCIE PROTOKOŁU NR XXXII/17 Z OBRAD SESJI RADY GMINY STARGARD 
Z DNIA 15 WRZEŚNIA 2017 R. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal przystąpił do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z obrad XXXII sesji Rady Gminy z dnia 15 września 2017 r. bez odczytywania. 

Rada Gminy Stargard jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, przyjęła protokół z obrad XXXII sesji 

Rady Gminy z dnia 15 września 2017 r.  

 

AD 2.INTERPELACJE RADNYCH 

Interpelacje nie zostały zgłoszone. 

 

AD 3. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/231/17 W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 
ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI BEDĄCEJ 
W UŻYTKOWANIU WIECZYSTYM GMINY 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 14 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/231/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym gminy, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 
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AD 4. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/232/17 W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA 
ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ 
WŁASNOŚĆ GMINY 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 14 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/232/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy, która stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

AD 5. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/233/17 W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY 
FINANSOWEJ GMINIE BRUSY 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 14 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/233/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Brusy, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

AD 6. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/234/17 W SPRAWIE OKREŚLENIA WYSOKOŚCI 
STAWEK PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet 

zgłosił w imieniu Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty wniosek, w którym na 

posiedzeniu w dniu 24 października 2017 roku zaproponowano zmianę wysokości stawki 

podatku w paragrafie 1 punkt 3 lit c projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości tj. obniżenie wysokości stawki z kwoty 5,00 zł od 1 m
2
 

powierzchni użytkowej na kwotę 4,30 zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej Przewodnicząca Agnieszka Lenda, również zgłosiła, iż 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 25 października 2017 roku, przychyliła się do 

zmiany wysokości stawki podatku w paragrafie 1 punkt 3 lit c projektu uchwały z kwoty 5,00 

zł od 1 m
2
 powierzchni użytkowej na kwotę 4,30 zł. 

 

Rada Gminy Stargard jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, przyjęła wniosek o zmianie stawki 

podatku od nieruchomości. 

 

Z uwagi na brak innych wniosków, pytań i uwag Przewodniczący Rady Stargard Edward 

Kosmal poddał pod głosowanie projekt uchwały uwzględniający przyjęty wniosek o zmianie 

stawki podatku od nieruchomości. 
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Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 14 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/234/17 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

AD 7. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/235/17 W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU GMINY 
NA 2017 R. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 14 głosami za, 

• 0 głosów przeciw, 

• 0 głosów wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/235/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r., która stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

AD 8. PODJĘCIE UCHWAŁY NR XXXIII/236/17 W SPRAWIE UCHWALENIA ZMIANY 
WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2017-2023 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał ww. projekt uchwały. 

Następnie z uwagi na brak pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania: 

• 10 głosami za, 

• 3 głosami przeciw, 

• 1 głosem wstrzymującym się, 
podjęła uchwałę nr XXXIII/236/17 w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017-2023, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

AD 9. INFORMACJA WÓJTA GMINY O STANIE MIENIA KOMUNALNEGO 
 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
przedstawiła opinię Komisji do Informacji Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 

w brzmieniu jak niżej: 

Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu w dniu 23 października 

2017 r. zapoznała się z informacją Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego (stan na dzień 

13 października 2017 r.). Komisja wyrażając swoją opinię, powyższą informację przyjęła. 

 

Radni uwag i pytań do ww. tematu nie zgłosili. 

 

AD 10. INFORMACJA O WYNIKACH KONTROLI PRZESTRZEGANIA ZASAD OBROTU 
NAPOJAMI ALKOHOLOWYMI W 2017 ROKU 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno - Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet przedstawił 

opinię Komisji do Informacji o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami 

alkoholowymi w 2017 roku, w brzmieniu jak niżej: 
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Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. 

zapoznała się z informacją o wynikach kontroli przestrzegania zasad obrotu napojami 

alkoholowymi w 2017 roku. Komisja wyrażając swoją opinię, powyższą informację przyjęła. 

 

Radni uwag i pytań do ww. tematu nie zgłosili. 

 

AD 11. INFORMACJA Z PRZEPROWADZONEJ KONTROLI WYBRANEJ INWESTYCJI 
ZAKOŃCZONEJ W 2016 ROKU 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda powiedziała, że w wyniku kontroli 

dotyczącej obiektu kontenerowego w Lipniku, kontrolujące Radne Wiesława Kuśnierz i Anna 

Góra, żadnych nieprawidłowości nie stwierdziły. Z wyników kontroli został sporządzony 

protokół. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że jedną z ważniejszych informacji 

jest koszt kontenera o powierzchni ok. 60 m
2
, który wyniósł 149 743 zł, zaś koszt 

przygotowania podłoża wraz z pracami do posadowienia kontenera i pomieszczenia 

gospodarczego to kwota ok. 20 tysięcy zł. W dokumentacji nie stwierdzono żadnych 

nieprawidłowości. 

 

Radni uwag i pytań do ww. tematu nie zgłosili. 

 

AD 12. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY O ZŁOŻONYCH 
OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH  
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal działając na podstawie art. 24h ust. 

12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, poinformował że Radni Rady 

Gminy Stargard wywiązują się z obowiązku wynikającego z art. 24 h ust 4 ustawy 

o samorządzie gminnym i złożyli oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie tj. do 30 

kwietnia 2017 r. według stanu na dzień 31 grudnia (informacja stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu). Oświadczenia złożyło 14 radnych (przewodniczący składa oświadczenie do 

Wojewody). 

W wyniku przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczący Rady Gminy 

nie stwierdził rażących uchybień. 
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Stargardzie, po dokonaniu analizy oświadczeń 
majątkowych, przekazał w piśmie z dnia 10 października 2017 r. swoje uwagi do złożonych 

oświadczeń przez radnych, a mianowicie jest jedna uwaga brak parafowania każdej strony 

oświadczenia. Innych rażących uchybień nie stwierdzono. 

 

AD 13. INFORMACJA WÓJTA GMINY O ZŁOŻONYCH OŚWIADCZENIACH 
MAJĄTKOWYCH 
 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz poinformował, że obowiązek złożenia do Wójta 

oświadczenia ma 17 osób i wszyscy oświadczenia złożyli. Do osób, które mają ustawowy 

obowiązek złożyć oświadczenia do Wójta należą kierownicy jednostek organizacyjnych oraz 

inni pracownicy posiadający upoważnienie Wójta do wydawania decyzji administracyjnych 

jego w imieniu (informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

Wójt poinformował, iż są pewne nieprawidłowości w stosunku do 10 oświadczeń. Są to 

drobne uchybienia jak brak podpisu czy brak określenia przynależności majątkowej, które na 

przyszłość należy wyeliminować  
 



- 6 - 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal o godzinie 10.50 wznowił obrady sesji, 

po 20 minutowej przerwie. 

 

Na posiedzenie Sesji Rady Gminy przybyła również Radna Anna Góra. 

 

AD 14. INFORMACJA WÓJTA GMINY NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE 
MIĘDZYSESYJNYM 

 

Radni przed posiedzeniami komisji otrzymali pisemną informację Wójta Gminy dotyczącą 
wykonania zadań przez Gminę w okresie międzysesyjnym oraz zestawienie Zarządzeń Wójta 

Gminy Stargard. Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz zabierając głos powiedział w uzupełnieniu 

do informacji, którą radni otrzymali, w jakich spotkaniach i uroczystościach uczestniczyli 

z Zastępcą Wójta Jerzym Makowskim, a mianowicie: 

− 16 września dożynki sołeckie w Tychowie i Klępinie  

− 17 września uroczystość dożynkowa w Strachocinie  

− 25 września posiedzenie Rady Edukacyjnej w Kuratorium Oświaty  

− 27 września w Urzędzie Miejskim podpisanie umowy na sprzedaż udziałów Gminy 

w Funduszu Poręczeń Kredytowych 

− 27 września zebranie wiejskie w Grzędzicach Dożynki Gminne w Skalinie 

− 03 października w szkole w Małocinie odbył się V Turniej Lekkoatletyczny Szkół Gminy 

Stargard 

− 03 października Uroczystości Obchodów 25 – lecia PEC 

− 20 października w Sownie pasowanie przedszkolaków w przedszkolu TPD 

− 25 października uroczystość poświęcenia ołtarza po renowacji, w kościele NMP w Pęzinie 

− 26 października rozstrzygniecie naboru na wolne stanowisko w Referacie Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa. 

− 26 października w szkole w Strachocinie pasowanie na ucznia klasy pierwszej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zapytał, czy radni mają pytania 

do informacji Wójta Gminy. 

Radni nie zgłosili pytań do informacji Wójta Gminy. 

 

AD 15. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY NA TEMAT DZIAŁALNOŚCI 
W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zabierając głos odczytał pismo Prezesa 

Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci Zachodniopomorskiego Oddziału Regionalnego 

w sprawie poinformowania o złożonym projekcie Działanie 7.6 – EFS pt „Dziecko w domu – 

należne miejsce” zapobieganie umieszczaniu dzieci w placówkach opiekuńczo – 

wychowawczych i pieczy zastępczej oraz ich powrót do rodziny naturalnej uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Oceny Projektów przy Wojewódzkim Urzędzie Pracy i został 

zakwalifikowany do dofinansowania. Wartość całego projektu wynosi 4 145 702,20 zł. 

Z uwagi na dotychczasową dobrą współpracę z Gminą Stargard, projekt będzie również 
realizowany na terenie gminy i tu zwrócił się z prośbą potwierdzenia udziału Gminy 

w projekcie. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz zabierając głos potwierdził chęć udziału Gminy 

Stargard w tym projekcie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal kolejno odczytał pismo Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz zabierając głos wyjaśnił, że pismo Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej jest odpowiedzią na wystąpienie Związku Gmin 

Dolnej Odry, w sprawie odbioru od mieszkańców gminy gruzu przez MPGK. Jednocześnie 

podkreślił, iż ma nadzieje, że dojdzie do porozumienia ZGDO i MPGK w sprawie odbioru 

gruzu i odpadów budowlanych z terenu gminy Stargard. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zapytał, czy radni mają pytania w tej 

sprawie. 

Radni nie zgłosili pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał pismo Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Kliniska z 12 października 2017 r., kierowane do Przewodniczącego Rady 

Gminy Stargard, odnośnie uzyskania opinii Rady Gminy w sprawie określenia 

skorygowanego zasięgu lasów ochronnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal, poinformował, że skieruje pismo celem 

zaopiniowania do Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal odczytał pismo Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Grzędzicach  w sprawie podjęcia działań mających na celu przyspieszenie 

rozbudowy Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Grzędzicach, zakupu kontenera na 

zajęcia świetlicowe oraz przydzielenie dodatkowych 5 godzin opieki świetlicowej. Pani 

Dyrektor Szkoły Danuta Stankiewicz poinformowała w piśmie o trudnej sytuacji panującej 

obecnie na terenie szkoły oraz o podjętych przez szkołę działaniach zmierzających do 

zapewnienia właściwych warunków do nauki, które to działania są niestety niewystarczające.  

Na zakończenie Pani Dyrektor porosiła o przyznanie w wymiarze 5 godzin opieki 

świetlicowej i o pomoc w znalezieniu wyjścia z tej bardzo trudnej sytuacji lokalowej szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zapytał, czy radni mają jeszcze pytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 
 

AD 16. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE RADNYCH  
Brak interpelacji. 

 

AD 17. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 
 

Radny Mariusz Klewin zgłosił wniosek by stanowczo wystąpić do powiatu w sprawie 

naprawy źle wykonanego chodnika i pobocza w Pęzinie. 

 

AD 18. SPRAWY RÓŻNE 

 

Radny Mariusz Klewin zabierając głos przypomniał o wykonaniu elewacji OSP w Pęzinie, 

o czym była mowa na poprzedniej sesji oraz, że ma nadzieję, iż będzie ona wykonana. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiadając zapewnił, iż prace te zostaną 
wykonane wiosną. 
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Radna Anna Góra przekazała prośbę sołtysa ze Strzyżna by w świetlicy w Strzyżnie 

zamontować kraty w oknie od strony parku, ponieważ były włamania. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiadając powiedział, że sprawę okratowania 

trzeba przeanalizować ze strażą pożarną, tak by spełniało przepisy przeciwpożarowe. 

 

Radna Anna Góra następnie przekazała kolejne dwie prośby sołtysa ze Strzyżna 

o zasypanie podmokłego terenu przy drodze oraz o ewentualne wspomożenie przy zakupie 

ciągnika do koszenia trawy, na który sołectwo przeznaczyło na przyszły rok 8 tyś złotych, ale 

kwota może być niewystarczająca. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz wracając do kwestii świetlicy, poinformował, 

że policja nie stwierdziła śladów włamania i najprawdopodobniej nie zostało zamknięte okno 

celowo lub nie celowo, przez które ktoś dostał się do środka. 

 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Jarosław Kornet zwrócił się 
z prośbą w temacie komunikacji zbiorowej w miejscowości Smogolice, o czym już wcześniej 

zgłaszał radny z tego okręgu. A mianowicie kursy dla miejscowości Smogolice oznaczone są 
literą E w związku z czym brak kursu w dni wolne od nauki czyli również ferie i całe 

wakacje, przy czym niektóre kursy gdy dla pozostałych miejscowości nie są one oznaczone 

literą E, podczas gdy dla Smogolic są. Przewodniczący zaproponował, że rozwiązaniem 

mogłoby być nie zajeżdżanie kursów na pętle w Żarowie, a kurs do Smogolic. Stwierdził 

również że może być tak, iż w dni wolne w tygodniu nie ma żadnego kursu. 

 

Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz powiedział, że gmina przeprowadzi analizy kursów 

na tym odcinku. 

 

Radny Maciej Lipka zabierając również głos w tej spawie, przypomniał, iż wcześniej 

sygnalizował ten problem. Stwierdził, iż nie jest rozwiązaniem sprawy zabieranie kursów 

jednym miejscowościom kosztem drugich. Zwrócił się z prośbą o dopracowanie kursów linii 

dla tej miejscowości poprzez zwiększenie o dwa kursy w godzinach rannych i dwa 

w godzinach popołudniowych, kiedy mieszkańcy najbardziej ich potrzebują. Podsumowując 

podkreślił by dostosować rozkład jazdy do realnych potrzeb mieszkańców, a nie z punktu 

widzenia ekonomicznego, odcinać kursy. 

Radny również wspomniał o problemie z brakiem skomunikowania linii autobusowej 

Grzędzice – Żarowo.  

Podsumowując dyskusję o komunikacji na terenie gminy Radny Jarosław Kornet oraz Radny 

Maciej Lipka, stwierdzili, że na chwilę obecną największym problem w tej kwestii jest 

sytuacja w Smogolicach. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal udzielił głosu mieszkańcowi 

miejscowości Grabowo, który zabrał głos w sprawie podatków. 

 

Radny Maciej Lipka przypomniał sprawę znalezienia nieruchomości celem urządzenia placu 

zabaw dla mieszkańców części Żarowa – przedłużenia ulicy Reymonta, którą zgłaszał na 

posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal zapytał, czy radni mają jeszcze sprawy 

różne. 
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Radni nie zgłosili innych spraw, wobec czego Przewodniczący, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

 

AD 19. USTALENIE TERMINU NASTĘPNEJ SESJI 
 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal podał termin zwołania XXXIV sesji Rady 

Gminy Stargard i terminy posiedzeń komisji, a mianowicie: 

− XXXIV sesja Rady Gminy Stargard odbędzie się w dniu 30 listopada 2017 r. o godz. 10.00, 

− Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu oraz Komisja Socjalno – Porządkowa 

i Oświaty 28 listopada 2017 r. o godz. 8.30, 

− Komisja Rewizyjna 29 listopada 2017 r. o godz. 8.00. 

 

AD 20. ZAMKNIĘCIE OBRAD SESJI 
 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Edward Kosmal wobec wyczerpania porządku 

obrad podziękował wszystkim za udział i o godzinie 11.40 zamknął obrady XXXIII sesji 

Rady Gminy Stargard. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Edward Kosmal 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Misztela 

 

 


